
Referat	  fra	  styremøte	  i	  Leksvik	  badmintonklubb	  

Tid:	  mandag	  25.01.2016	  kl	  1930  
Sted:	  Sjølyst	  

Tilstede:	  Bård,	  Anders,	  Marit,	  Randi.	  

Ranking	  oppsummering 
Fakturert	  totalt	  123	  432,-‐.	  Kostnad	  på	  ca	  60	  000,-‐	  ➔	  ca	  60	  000,-‐	  i	  pluss.	  Se	  referat	  fra	  eget	  
evalueringsmøte.  
Søker	  igjen	  allerede	  Ll	  november	  2016.	  	  

Fosentreffen  
Samme	  komite?	  Tor	  Erik	  må	  være	  med	  på	  data/program.	  Marit	  seSer	  opp	  komiteen.	  Husk	  og	  
presiser	  at	  vi	  har	  U19-‐klasse.	  

Deltakelse/treninger,	  bruk	  av	  trenere	   
Hva	  gjør	  vi	  med	  at	  deltakelsen	  og	  rekruSering	  går	  ned?	  

• Kontakte	  de	  som	  faller	  ut	  

• Bruke	  de	  etablerte	  Ll	  å	  hjelpe	  Ll	  

• «Bondeserie»?	  Få	  med	  voksne/foreldre	  

• Badminton	  i	  skolen?	  Helst	  før	  påske!	  

• Fokuser	  enda	  mer	  på	  alle,	  ikke	  kun	  de	  beste	  (JAS)	  

• Bård	  snakker	  med	  Robin	  og	  Jens	  Asmund	  

Gammelhøna 
12/3?	  Bård	  sjekker	  hallen	  i	  Vanvikan.	  Kommer	  Llbake	  Ll	  deSe.	  

Leir 
Hvilken	  uke	  skal	  vi	  satse	  på?	  Kommer	  Llbake	  Ll	  deSe.	  

Årsmøte 
Frist	  rapportering:	  30/4.	  Forslag	  Ll	  dato	  for	  årsmøte:	  17/3.	  Kommer	  Llbake	  Ll	  når	  deSe	  blir.	  
FortsLnnsvis	  før	  påske.	  

Eventuelt	  

I	  sammenheng	  med	  nedgang	  i	  deltakelse/rekruSering	  ønsker	  vi	  å	  få	  Ll	  en	  temakveld	  med	  
fokus	  på	  fysisk	  akLvitet	  og	  helse.	   
Ideer:	  	  



• Foredrag	  med	  en	  «kjent»	  spreking	  (Andreas	  Myran	  Steen,	  Thomas	  Northug,	  PeSer	  
Northug,	  Anders	  TeSli	  Rennemo)	  på	  30	  min	  sånn	  ca.	  	  

• Ulike	  grupper	  viser	  seg	  frem	  (badminton,	  håndball,	  fotball,	  klatring,	  ski	  osv).	  	  

• Slå	  sammen	  Leksvik	  og	  Vanvikan,	  eller	  prøve	  på	  eS	  av	  stedene	  først?	  

• Mat	  og	  kosthold?	  

Bård	  undersøker	  mulighetene	  og	  interessen	  for	  å	  få	  Ll	  en	  slik	  kveld.	  

Når	  bruker	  vi	  klubbskjorter?	  Regler	  fra	  styret	  må	  seSes.	  Må	  nok	  bli	  strengere.	  Skal	  bruke	  
skjorte	  i	  singel	  uanseS,	  samt	  enten	  i	  dobbel	  eller	  mix	  i	  Lllegg.	  

Hva	  gjør	  vi	  med	  betaling	  i	  1.div?	  Egenandel?	  	  

Referent	  

Randi	  H	  Dahl  


